

PUSAT SEJAHTERA (KESIHATAN & PERGIAN)

UNIVERSITI SAINS MALAYSIA

NOTIS SEBUTHARGA (M.S. 1/2)			
NOMBOR SEBUTHARGA	SH1/24/A11/CKESIU/U/00102		
NAMA SEBUTHARGA	TO SUPPLY, DELIVER, INSTALL AND COMMISSIONING "AUTOMATED EXTERNAL DEFIBRILLATOR (AED)" TO UNIVERSITI SAINS MALAYSIA, MAIN CAMPUS, PUSAT PERUBATAN USM BERTAM (PPUSMB) AND ENGINEERING CAMPUS, NIBONG TEBAL, PENANG.		
TARIKH PELAWAAN	17 JULAI 2024 (RABU)		
MAKLUMAT LAWATAN TAPAK / TAKLIMAT			
TARIKH / MASA	TIADA		
LOKASI	TIADA		
MAKLUMAT KELAYAKAN			
https://www.mof.gov.my/ms/bisnes/maklumat-pendaftaran-syarikat			
KELAYAKAN (WAJIB)	Berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia (MOF) Bumiputera sahaja	050101- Peralatan Hospital, Perubatan, Ubat-Ubatan Dan Farmaseutikal/ Peralatan Hospital, Bahan Dan Kelengkapan Perubatan/ Peralatan Dan Kelengkapan Hospital ATAU: 050102 - Peralatan Hospital, Perubatan, Ubat-Ubatan Dan Farmaseutikal/ Peralatan Hospital, Bahan Dan Kelengkapan Perubatan/ Peralatan / Kelengkapan Perubatan ATAU: 050103-Peralatan Hospital, Perubatan, Ubat-Ubatan Dan Farmaseutikal/ Peralatan Hospital, Bahan Dan Kelengkapan Perubatan/ Peralatan Untuk Orang Kurang Upaya Dan Pemulihan ATAU: 050301-Peralatan Hospital, Perubatan, Ubat-Ubatan Dan Farmaseutikal/ Pekakas, Tekstil Dan Pakaian Perubatan Pakai Buang/Guna Semula/ Perkakas Perubatan Pakai Buang ATAU: 050302-Peralatan Hospital, Perubatan, Ubat-Ubatan Dan Farmaseutikal/ Pekakas, Tekstil Dan Pakaian Perubatan Pakai Buang/Guna Semula/ Pakaian/Tekstil Pakai Buang Kakitangan/Pesakit ATAU: 050303-Peralatan Hospital, Perubatan, Ubat-Ubatan Dan Farmaseutikal/ Pekakas, Tekstil Dan Pakaian Perubatan Pakai Buang/Guna Semula/ Pakaian/Tekstil Guna Semula Kakitangan/Pesakit	
SYARAT PERMOHONAN DOKUMEN SEBUTHARGA	Dokumen sebutharga dalam bentuk softcopy boleh didapati melalui emel kepada maslynda@usm.my. Sila lampirkan bersama salinan resit sebagai bukti bayaran dan salinan siji-siji seperti ketetapan berikut: i. Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat dengan Kementerian Kewangan. ii. Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat Bumiputera iii. Resit / Bukti Pembayaran yang telah dibuat. iv. Maklumat syarikat beserta nombor telefon pegawai yang bertanggungjawab.		
MAKLUMAT DOKUMEN SEBUTHARGA			
HARGA	RM50.00 (Senaskah)	BAYARAN MELALUI	(https://epayment.usm.my/) dengan klik ke pautan "JUALAN BORANG SEBUTHARGA"
TEMPOH JUALAN	17 JULAI 2024 Sehingga 24 JULAI 2024		
Pembelian selepas tarikh jualan adalah tidak dibenarkan. Sebarang pembayaran yang dibuat selepas tarikh akhir jualan tidak akan dikembalikan.			

